
Zápis č. 6 
z jednání Komise na podporu prodeje vojenských bytů  

dne 11. října 2011  
 

 

 
Účastníci jednání: 

(dle prezenční listiny, která je uloţena u tajemnice komise)   
 

Mgr. Bořek Černovský, Bc. Jitka Synková, Dr. Tomáš Finger, Pavla Janecká, Ing. Lubomír Lampert, 

Ing. Vladimír Scholz, Ing. Miroslav Šmerda,  
 

Omluvena: Lenka Kabrhelová, Martina Jarešová  
 

 

 
Předseda komise Mgr. Černovský přivítal členy komise a zahájil jednání. 

 
Přítomní členové komise informovali vedení MČ o aktuální situaci, jak postupují v řešení cenových 

nabídek na odkup bytových celků ve vlastnictví státu. Stále jsou v řešení oceňovací posudky, podle 
kterých byla stanovena prodejní cena a které vykazují chyby.  

 

Dále Mgr. Černovský informoval, ţe práce na projektu pro Ministerstvo financí o veřejném zájmu na 
bezúplatný převod pozemků kolem prodávaných bytových celků byl ukončen. Splnění bylo zajištěno 

odesláním Ţádosti o bezúplatný převod pozemků v lokalitě ul. Mrkvičkova a Skuteckého v k.ú. Řepy na 
adresu MO generálního sekretáře Ing. Vylitu. Dále byla tato ţádost odeslána na SVBF Praha. 

V současné době byly na adresu starostky paní Bc. Jitky Synkové doručeny na obě ţádosti kladné 

odpovědi.  
 

Starostka paní Bc. Jitka Synková přislíbila, ţe po splnění všech právních náleţitostí a svěření pozemků 
do správy MČ, je MČ připravena postupně realizovat projekt revitalizace území.  

 
Mgr. Černovský dále uvedl, ţe i kdyţ zřejmě nyní MČ nezíská tu část pozemku, na kterém jsou 

projektovány patrové garáţe, počítá projekt, doručený ministerstvu, s moţností vybudovat aţ 100 

nových stání na pozemcích, o jejichţ převod má MČ zaţádáno.  
 

Závěrem Mgr. Černovský ujistil přítomné, ţe městská část je připravena i nadále pomoci v případě, ţe 
v této záleţitosti bude kontaktována. 

 

Bylo dohodnuto, ţe komise se sejde operativně dle potřeby, pravděpodobně začátkem roku 2012, 
termín bude upřesněn.  

 
 

 

 
 

 
 

 
Praha 19. 10. 2011 

 

Zapsala: H. Fulínová  
Ověřil: Mgr. Bořek Černovský  


